
un tramo de su estructura sujeto con unos 
puntales de obra. También hemos podido 
comprobar que el recinto no cumple las 
normas básicas de seguridad que garanticen 
que ni animales ni personas puedan acceder 
a los depósitos pudiendo contaminar el 
agua. Diferentes vecinos nos han explicado 
que depende de las épocas del año detectan 
olores y sabores en el agua.

Por nuestra parte hemos realizado las 
denuncias correspondientes a la Agència 
de la Salut Pública de Catalunya (ASPC) y al 
Ayuntamiento de Dosrius. Desde la ASPC 
nos confirmaron que harían las inspecciones 
necesarias para poder garantizarnos la 
potabilidad del agua y la seguridad sanitaria 
de las instalaciones y nos comunicarían los 
resultados en cuanto los tuviesen. También nos 
dejaron bien claro que el Ayuntamiento es el 
responsable del suministro del agua en todo 
el municipio y tiene plenas competencias 
para realizar las inspecciones que considere 
oportunas, sin embargo el Alcalde en el último 
Pleno Municipal dejó clara su falta de interés 
en el tema y negó que el Ayuntamiento tuviese 
competencias al respecto.

Agua de Can Canyamars
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INFORMA

Per a qualsevol consulta, comen-
tari o suggeriment, podeu concer-
tar una reunió personal a través 
del nostre correu electrònic:
info@lapac.cat o bé trucant als 
telèfons dels regidors: 

•	 Jordi Renyé 

        687 811 001

•	 Isidro Galiano

        670 238 060  

•	 Judith Coll

        609 658 766

Espais:

A Dosrius - Ajuntament Vell

A Canyamars - Local sobre el 
consultori mèdic

A Can Massuet - Local de l’esplai

 ESPAIS D’ATENCIÓ 
CIUTADANA DE LA PAC

www.lapac.cat

Hace unos meses que un grupo de vecinos de 
Can Canyamars, preocupados por las graves 
irregularidades que pudimos constatar en el 
suministro de agua potable de la urbanización, 
decidimos actuar para evitar que esta situación 
continúe.

La empresa que suministra el agua a la 
urbanización es propiedad de los herederos 
del promotor, Herencia Yacente de Antonio 
Estevadeordal Carrera.

En primer lugar nos pusimos en contacto con 
la empresa suministradora para solicitarle la 
actualización de los contratos de suministro, 
exigiéndole que cumpla escrupulosamente 
con todos los requisitos que la ley obliga 
para garantizar nuestros derechos como 
consumidores. También le solicitamos que 
nos enviase las facturas antes de presentar los 
recibos al cobro.

Una obligación fiscal que tienen todas las 
empresas es la de enviar a cada cliente las 
facturas de los servicios o bienes prestados. En 
el caso de las empresas de suministros básicos, 
esta obligación es todavía más importante, ya 
que es la única forma que tiene el cliente de 
poder comprobar que la lectura del contador 
corresponde con el consumo facturado en ese 
periodo y, en el caso de que el abonado detecte 
alguna anomalía, pueda reclamar e impugnar 
la factura. Muchos de nosotros hemos recibido 
regularmente recibos por parte de la empresa 
suministradora con unos importes muy ele-
vados y otros con unos importes ínfimos, eso 
se debe a que, en función de cómo se realice la 
lectura del contador, los tramos del canon del 
agua se disparan y también el precio del metro 
cúbico. Al final, terminamos pagando los litros 
que hemos consumido pero mucho más caros. 
A día de hoy la empresa sigue sin enviarnos las 
facturas incumpliendo una vez más la ley, por 
nuestra parte seguimos haciendo las gestiones 
oportunas ante los organismos oficiales com-
petentes para acabar con los abusos de esta 
empresa.

Otra irregularidad muy grave que hemos 
detectado es el estado de las instalaciones. 
Los depósitos están llenos de grietas por las 
que se filtra el agua, incluso uno de ellos tiene 

La actitud del Alcalde es mucho más grave de lo que pueda parecer. A través de 
un informe de los técnicos, el Ayuntamiento es consciente, desde el año 2001, de 
las	deficiencias	estructurales	de	las	instalaciones. En dicho informe los ingenieros 
hacen constar el deficiente estado de los depósitos y del resto de instalaciones de la 
urbanización, poniendo especial énfasis en el peligro que supone para la salubridad 
del agua el hecho de no corregir dichas deficiencias.

Trece años más tarde el Ayuntamiento no ha hecho nada para exigir a la empresa 
suministradora	que	 corrija	dichas	deficiencias. El desinterés por el tema que ha 
demostrado el Ayuntamiento durante este tiempo nos parece muy grave, ya que el 
único beneficiado con esta actitud es la empresa suministradora.

Estamos hablando del agua que bebemos nosotros y nuestras familias, de los 
derechos que tenemos como consumidores y del desinterés que una vez más 
el Ayuntamiento de Dosrius y su Alcalde demuestran hacia los vecinos de Can 
Canyamars. 

Si te preocupa tu salud y la de tu familia, estás dispuesto a defender tus derechos y 
quieres recibir más información, puedes ponerte en contacto con nosotros enviando 
un mail a aguacancanyamars@gmail.com

Un vecino de Can Canyamars
J.L.Rueda



www.lapac.cat
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Contacta amb La PAC

Bústia n.113 - Can Massuet
08319 DOSRIUS
http://www.lapac.cat
info@lapac.cat

Obres del centre de Dosrius La PAC no escriu al 
FULL municipal

El mes passat l’Ajuntament de Dosrius 
va presentar al pavelló de Canyamars 
un informe jurídic complementari al 
projecte d’urbanització de Can Canya-
mars, pel qual ens informa, a tots els 
veïns, del propòsit de rehabilitar el 
paviment dels carrers de les unitats 
d’actuació XI-B i XI-C de Can Canyamars.

Aquest fet hauria de ser aplaudit per tots 
els ciutadans de Canyamars, atès que, 
per fi, el nostre consistori fa alguna cosa 
a Can Canyamars després de 10 anys.

El que preocupa, veritablement, és la 
reiterativa manera de fer dels nostres 
governants, començant per la poca 
participació que han tingut en aquest 
projecte, aprovant-se primer el 27 de 
febrer de 2014 i presentat als veïns 
el mes d’abril del mateix any, deixant 
només la possibilitat de presentar 

al·legacions  als quatre veïns que vàrem 
estar informats per voluntat pròpia.

Des de l’associació de veïns de Can 
Canyamars, diverses entitats i veïns del 
municipi, així com La PAC,  vàrem pre-
sentar al·legacions a aquest projecte 
que, evidentment, van ser íntegrament 
desestimades, qüestió a la qual ja estem 
acostumats.
 
Des de fa un parell d’anys molts 
veïns hem estat arreglant els carrers 
amb recursos propis, hem contractat 
formigoneres i molts veïns han parti-
cipat, tant econòmicament com treba-
llant als carrers. La meva pregunta és, 
on estava l’Ajuntament aleshores? La 
resposta sempre és la mateixa: “Can 
Canyamars és una urbanització de 
caràcter privat, segons l’alcalde, així 
que no es pot fer cap intervenció”. Des 

Ja fa vuit mesos que s’estan realitzant 
unes obres de millora de la travessa 
de Dosrius. Cal dir, en primer lloc, que 
aquestes obres havien de durar 4 
mesos i que el seu retard està produint 
uns problemes importants als veïns i 
comerciants de la zona.

Al darrer ple municipal (27/4/14) el 
sr. Alcalde ens va dir que el primer 
projecte que van fer d’aquestes obres 
contemplava un termini de finalització   
d'11 mesos, ja que preveien les possi-
bles complicacions que es podrien tro-
bar i que, efectivament, s’han trobat. Així 
doncs, no entenem per què finalment 
es va licitar un projecte que només 
contemplava un termini de 4 mesos.

A més, algunes de les millores propo-
sades per l’empresa adjudicatària, i que 
són una de les qüestions més importants 
per adjudicar el projecte, no es podran 
realitzar ja que el pressupost ha quedat 
retallat pel fet d’haver hagut d’arranjar 
molts “imprevistos” que s’han trobat a 
l’obra.

D’altra banda, hi ha qüestions fona-
mentals que no han estat arranjades, 

com la connexió de les aigües pluvials 
del carrer Pau Casals a una xarxa 
independent de la canalització de les 
aigües fecals. Així doncs, quan hi hagi 
pluges importants els veïns es poden 
trobar amb sorpreses desagradables.

Una altra qüestió són les pilones que 
s’han instal·lat al llarg dels carrers 
Marquès Castelldosrius, Lluís Moret, 
Sant Llop i Pau Casals. Ens conta que hi 
ha hagut diversos incidents de persones 
que han caigut i fins i tot s’han fet lesions 
importants. Tot i que en el ple del mes de 
febrer ja vàrem advertir de la perillositat 
d’aquestes i, fins i tot, vàrem comentar 
que alguns municipis les havien retirat 
pocs dies després de instal·lar-les, 
el govern municipal no ha dubtat en 
mantenir-les amb les conseqüències 
que estan portant.

Més enllà dels gustos estètics, de si han 
quedat bé o no els carrers i la plaça, 
creiem que aquestes obres han estat 
mal planificades i mal executades i, 
clarament, mal controlades. Ara espe-
rarem veure l’informe final d’obres i el 
cost total que finalment hauran tingut.

En pocs dies es repartirà al municipi 
el nou Full municipal, en el qual no hi 
trobareu publicat cap escrit de La PAC. I 
el motiu és el següent:

Sempre hem considerat aquest Full un 
mitjà propagandístic més que informa-
tiu, ja que s’hi publica únicament el que 
el govern municipal creu convenient i, 
per tant, no és ni objectiu ni equànime.

A més, hem estat demanant, des de 
l'inici de la legislatura, que es faci un 
reglament de funcionament de mitjans 
de comunicació locals, en el qual s’hauria 
de regular com i de quina manera estan 
representats els diversos grups polítics. 
La resposta del govern municipal sempre 
ha estat una negativa.

Pensem que el govern municipal està 
utilitzant els diners de tots per fer-
se propaganda política i que la seva 
obligació de informar no es compleix de 
cap de les maneres.

 Així doncs, creiem que aquest “pamflet” 
no és un mitjà vàlid per publicar les 
nostres informacions.

Obres de rehabilitació del paviment de Can Canyamars

de l’Ajuntament però, en cap moment 
se’ns va informar que s’estava preparant 
un informe jurídic per intervenir a 
Can Canyamars, això ens hagués fet 
preguntar-nos als veïns, si valia la pena 
pagar i arreglar els carrers. 

Aquesta és la manera de fer dels nos-
tres governants, després ens diuen 
que “parlen molt, però molt amb la 
gent de Canyamars”; paraules extretes 
íntegrament del ple del 27 de febrer.


